

[unepinfo@unep.org](mailto:unepinfo@unep.org)

**To Prince of Monaco Albert II  
to the Nobel prize winner of the peace  
Vangari Maatai (Kenya)**

**To the program of UNITED NATIONS on the environment  
(New York , Paris)**

After examining Your turning from Paris to all inhabitants of the Earth with the call to make their contribution to re-planting of planet, all participants in the scientifically-theoretical- methodological seminar "Prospects for interregional collaboration under the conditions of accelerating the integration of the Ukraine into the European Union" completely supported this timely and necessary for Humanity idea. At the seminar, which was conducted within the framework of Forum -2006 ([www.cic-wsc.org](http://www.cic-wsc.org) Documents 295-296, 304) accepted the solution to request the management of the Carpathian Institute of the enterprise of University "Ukraine" to support "re-planting of planet" in accordance with the program of UNITED NATIONS (YUNEP) on the environment.

After examining also the proposals of all participants in the seminar was made the decision to develop the initiative-taking plan of measures "re-planting of planet" for all regions of Zacarpathian region, where the branches of the Carpathian Institute of enterprise are working. The plan of measures with the surnames of concrete executors will be directed additionally.

Best regards from University's Khust and Zaragoza  
All Sincerely Yours

Alexander Vasiljev  
Vice-Chairman of Civil International Committee ([www.cic-wsc.org](http://www.cic-wsc.org) )

**Князю Монако Альберту Второму  
Лауреату Нобелевской Премии Мира  
Вангари Маатаи (Кения)**

**Программа ООН по окружающей среде**

Рассмотрев Ваше обращение из Парижа ко всем жителям Земли с призывом внести свой вклад в озеленение планеты, все участники научно-теоретико-методологического семинара "Перспективы межрегионального сотрудничества в условиях ускорения интеграции Украины в Европейский Союз" полностью поддержали эту своевременную и необходимую человечеству идею. На семинаре, который проводился в рамках Форума-2006 ([www.cic-wsc.org](http://www.cic-wsc.org) Documents 295-296, 304) принято решение просить руководство Карпатского Института предпринимательства Университета "Украина" поддержать "Озеленение планеты" в соответствии с Программой ООН (ЮНЕП) по окружающей среде.

Рассмотрев также предложения всех участников семинара приняли решение разработать инициативный план мероприятий "Озеленение планеты" по всем районам Закарпатской области, где работают филиалы Карпатского Института предпринимательства.

План мероприятий с фамилиями конкретных исполнителей будет направлен дополнительно.

\*\*\*\*\*

**Dear Mr. Vasiljev,**

Your e-mail has been forwarded to Ms. Meryem Amar, the person at UNEP responsible for the Billion Tree Campaign. She is copied on this e-mail and will respond to you directly.  
Best regards,

Elisabeth Guilbaud-Cox

Head, Outreach and Special Events  
Division of  
Communications  
and Public  
Information  
United Nations  
Environment  
Programme  
(UNEP)  
P. O. Box  
30552  
Nairobi,  
Kenya  
Tel: (254-20) 762  
3401  
Fax: (254-20) 762 3927  
or  
762 3692 E-mail: [Elisabeth.Guilbaud-Cox@unep.org](mailto:Elisabeth.Guilbaud-Cox@unep.org)

Website:  
[www.unep.org](http://www.unep.org)



